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Junhua Li 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

◼ Technology, media and telecoms 

◼ Real estate and infrastructure 

◼ Life sciences and healthcare 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Li specializes in private financings and mergers and acquisitions.  Mr. Li is knowledgeable of 

PRC industrial policies, corporate structuring, and project management.  He has represented clients 

across different industries such as the Internet, semiconductor, military, pharmaceutical, medical 

device, logistics, consumer goods, and insurance.  Prior to joining Han Kun, Mr. Li worked with 

Shihui Law Partners. 

EDUCATION 
Mr. Li received a Bachelor of Law degree and a bachelor's degree of History in 2016 from Renmin 

University of China.  He later received an LL.M. degree from Northwestern University in 2018. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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李俊桦 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

◼ 房地产和基础设施 

◼ 生命科学与健康 

工作经历 

李俊桦律师专注于创业投资及私募股权投资、兼并收购等业务，对相关产业政策、架构设计、

项目运作等有丰富的实务经验，涉及行业包括互联网、半导体、军工、医药、医疗器械、物

流、快消、保险等。在此前，他曾在北京世辉律师事务所工作。 

教育背景 

李俊桦律师于 2016 年获中国人民大学法学院法学学士学位，历史学院历史学学士学位。其后，

李律师赴美国就读于西北大学法学院，并于 2018 年获法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


